
 

Distrikt Kystskolens bestyrelse   

Dato: 29/01-2020  
Mødested: Afdeling Løkkemark 
Tidspunkt: 18.00-20.30 
Mødeleder:  Formanden 
Referent:  Kons. distriktsskoleleder 

Deltagere:  Mette, Marie, Kasper, Mia, Lene, Lotte, Morten, Stine, Louise, Caroline, Bettina 
   
Afbud:  Joan, Jakob, Ida-Marie, 

Dagsorden   
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B)  

Sagsfremstilling og formidling  
Til hvem, af hvem og hvordan?  

Referat  
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline.  

11.  Godkendelse af dagsorden  Formanden 
Punktet vedr. forventninger til ny skoleleder udgår 
grundet gruppeinterview med konsulent Bente Buhl den 
17/2-2020. 

Dagsorden godkendes 
Udsættelse af mødet den 5/2 til den 17/2. 
Dagsorden for mødet udvides med punktet: Plan for 
suppleringsvalg. (CK undersøger, om vi den 17. konstituerer 
en næstformand) 
 
 
 

12.  Meddelelser fra ledelsen, 
elevrådet og formand(O) 

   
  

   Ledelsen 
- Siden den 20/1-2020 har trivselsmålingen for 

Kystskolens elever fra 0. til 9. årgang været åben. 
Lærerne sørger for afviklingen som skal være 
afsluttet senes 20/3-2020, hvor målingen lukkes.  

- Vi afventer fortsat svar fra Gitte høj Nielsen vedr. 
suppleringsvalg. 

 
Orientering givet 
 
 
 
Orientering givet. 
 
Orientering givet vedr. personalesituationen 
 

   Elevrådet 
- Elevrådsformændene refererer fra afholdte 

 
Grundet afbud fra elevrådet orienterer Marie på vejene af 



 

møder siden sidst 
 
 
 

 
- Elevrådsrepræsentant Marie orienterer om 

temamødet om ny Børne- ungepolitik afholdt den 
20/1-2020 

afd. Krogsbølle. Vi vil høre fra afdeling Løkkemark på næste 
ordinære møde. 
 
 
 
Marie og Mette orienterer om Temamøde 
 
 
  

   Formanden:  
- Opfølgning på hvilke forældrevalgte, der ønsker 

at deltage i skolebestyrelsesseminar 2020 

 
Foreløbigt er der ingen forældrevalgte, der kan deltage. 
Skulle man opdage, at man alligevel kan, kan man rette 
henvendelse til Caroline eller Mette. 
 
 
 

13. Forventet regnskabsresultat for 
2019 (O)   

Kons. Distriktsskoleleder  
Fremlægger hovedtal i forventet resultat for 2019 
Bilag: kortlink.dk/24kwt 

 
Kons. Distriktskoleleder forventer, at der vil ske 
småjusteringer endnu inden endeligt resultat.  
 

14.  Orientering om detaljer i 
forbindelse med 
ansættelsesprocessen af ny 
distriktsskoleleder. (O) 
 
Udpegning af 
bestyrelsesmedlemmer til 
deltagelse i ansættelsesudvalg 
i forbindelse med ansættelse 
af ny distriktskoleleder (B) 

Formanden 
Udpegning af 5 forældrevalgte, der skal deltage i 
ansættelsesudvalget ved ansættelse af ny Distriktsskoleleder.  
 
Udpegning af 2 personalerepræsentanter, der skal deltage i 
ansættelsesudvalget ved ansættelse af ny Distriktsskoleleder. 
 
De 7 udpegede skal deltage i følgende 

 18/3 kl 16.30: Godkendelse af profil 

 14/5 kl 8.00-18.00: 1. samtalerunde 

 26/5 kl 14.00-20.00: 2. samtalerunde 

 
  Følgende forældrevalgte deltager i ansættelsesudvalget 
Bettina, Lene, Mia, Mette 
Caroline retter henvendelse til Gitte Høj hvad vi gør med 
den sidste plads, hvis denne ikke kan besættes. 
 
  Følgende personalerepræsentanter deltager i ansættelses-    
udvalget 
Louise er valgt og Caroline drøfter med Joan og Lise Lotte 
hvem af de to, der deltager. 
 

http://kortlink.dk/24kwt


 

 
Ud over disse 7 deltager Charlotte og Caroline som 
repræsentanter for ledelsen samt Chef for skole og dagtilbud 
Gitte Høj Nielsen. 
 
Den samlede bestyrelse er inviteret til interview med Bente 
Buhl den 17/2 kl 16.00 til 17.30, hvor bestyrelsen kan 
fremkomme med forventninger og ønsker til en kommende ny 
leder i distriktet. 

 

I fht. den 17. og interview med Bente Buhl: Afbud meldes til 
Caroline 

15.  Fremlæggelse af 
indskrivningstallene for skoleåret 
2020/2021. 
(O) 

Kons. Distriktsskoleleder  
Der er indskrevet børn til 0. klasse i skoleåret 2020/2021.  
Fordelingen er som følger 
Afdeling Løkkemark: 8  
Afdeling Krogsbølle: 15 
Samtlige begynder i førskolen i marts. 

   
Orientering givet 

16.  Ansøgning om forsøg med valgfag 
i Nordfyns kommune (O/B) 

Kons. Distriktsskoleleder  
Orienterer om ansøgningen vedr. forsøg med valgfag. 
Bilag: kortlink.dk/24kw8 
Bestyrelsen beslutter om de kan tilslutte sig ansøgningen. 

  
Orientering givet 
Caroline undersøger om der en brugerbetaling til nogle eller alle 
disse valgfag. 
 
Udtalelse fra bestyrelsen: 
Bestyrelsen har læst ansøgningen vedr. forsøg med valgfag og 
tilslutter sig denne. 

 

17.  Høring vedr. ny ungestrategi i 
Nordfyns kommune 

Formanden: 
Bilag: kortlink.dk/24kw9 
Udarbejdelse af høringssvar. 

 

  
Høringssvar udarbejdes 
Se bilag 
 

Nedenstående punkter behandles uden elevrådsrepræsentanter 

18.  Orientering om proces igangsat i 
Fyrtårnet: 

Kons. Distriktsskoleleder 

 Kortlægning af rutiner 

  
Orientering givet 

http://kortlink.dk/2447m
http://kortlink.dk/24kw8
http://kortlink.dk/24kw9


 

 Målrettet arbejde med udvikling af trivsel i 
personalegruppen  

 Udvikling af pædagogisk kvalitet 

 Implementering af evalueringskultur 

 Kompetenceudvikling over de næste 2 - 4 år 

 Inddragelse af MED-udvalg samt AMR 

 
Caroline undersøger, hvordan der kommunikeres med 
forældregruppen, hvad der nu er fokus på.  
På som orienteringspunkt næste gang 
 
Om et halvt år laver vi opfølgning (15/6 – 2020) 

19.  Gruppedrøftelse om 
principper (D) 

Formanden 
Distriktets nuværende principper: kortlink.dk/24kwf 
Bestyrelsen opdeles i grupper og principper fordeles blandt 
grupperne. 
 
Principperne vurderes i grupperne ud fra: 
Vurderingskriterier (fra skolebestyrelseshåndbogen) 

 Der er tale om et godt princip, når 

 Den ønskede fremtidige tilstand er tydelig formuleret 

 Når formuleringerne giver valgmuligheder på 
handleplanet, dvs. får undervisere og ledelse til at 
organisere og tilrettelægge en ny praksis 

 Det er muligt på baggrund af formuleringerne at føre 
tilsyn med, at principperne føres ud i livet, dvs. at 
kunne se tegn på, at skolen er på vej i den ønskede 
retning 
 

Grupperne drøfter om nogle af principperne: 

 er af en karakter, så de skal overgå fra princip til at 
være et afdrøftet emneområde.  

 Skal genbehandles og eventuelt samskrives med et 
”skal”-princip 

Fælles opsamling på gruppedrøftelsen  
 
På baggrund af gruppedrøftelsen og den fælles opsamling, vil 
der på næste ordinære møde fremlægges et konkret forslag til 

 Principper drøftes i grupper  
 
Opsamling fælles 
 
Følgende principper er der enighed om skal genbehandles: 

- Principper for timefordeling 
- Principper for samarbejde i distriktet 
- Princip for lejrskole 

 
Følgende princip kunne indtænkes under et nyt princip som er 
mere overordnet. I retning af ”Princip for fokuseret læring” 

- Principper for mobiltelefoner 
 
De resterende principper henlægges enten til ordensregler 
eller afdrøftede emnområder. 

http://kortlink.dk/24kwf


 

behandling. 

20. Godkendelse af referat   

 
 
 


